

Protokoll Distriktstyrelsemöte 9 november

Datum:

6 november 2017

Plats:

Ekebygg, Ekeby

Löpnummer:

Möte 9, år 2017

Deltagare

Närvarande	<i>Distriktsordförande</i>	Peter Wilhelmsson
	<i>Vice Distriktsordförande</i>	Cecilia Sandahl
	<i>Arrangemangsansvarig</i>	Ebba Lindkvist
	<i>Utvecklingsansvarig</i>	André Bogga
	<i>Utbildningsansvarig</i>	Tobias Håkansson
Adjungerande	<i>Sekreterare</i>	Anton Nilsson
Frånvarande	<i>Anläggningsansvarig</i>	Markus Beyer

Dagordningspunkter

1**Mötet Öppnas**

Distriktsordförande Peter Wilhelmsson välkomnar och öppnar till dagens möte.

2

Val av Justerare

Beslut	att välja Tobias Håkansson till justerare för dagens möte.
--------	--

3

Fastställande av dagordning

Dagordningen presenteras i sin helhet med följande tillägg:

- Återkoppling LångDS under punkt 7 Distriktsstyrelsens inre arbete.
- Märken under punkt 12 Utvecklingsgruppen.
- Bokningsrutiner för Sonnarp under punkt 13 Sonnarpsgruppen.
- Dropbox under punkt 14 Övrigt.

Beslut	att fastställa dagordningen med ovanstående tillägg.
--------	--

4

Föregående Distriktsstyrelse protokoll

Föregående protokoll gicks igenom.

Beslut	att lägga föregående protokoll till handlingarna.
--------	---

5

Kort info/meddelande/inkommen post

Ingen inkommen post

6

Tagna Beslut

7

Distriktsstyrelsens inre arbete

7.1 Återkoppling

Distriktsstyrelsen fortsätter diskussionerna från LångDS i september med vision och måldokument samt uppdragsbeskrivningar till styrelsen

7.2 LångDS januari

LångDS i januari bör förberedas, bokas och planeras.

Beslut **7.1 att fortsätta arbetet med de olika dokumenten till nästkommande distriktstyrelsemöte för att sedan färdigställas till LångDS i januari och presentation under distriktsstämman i april.**

7.2 att planera LångDS i januari till att vara på Sonnarp.

8

Ekonomigruppen

Ekonomirapport kommer till nästkommande distriktsstyrelsemöte. En fastighetsdeklaration för Sonnarp har gjort och skickats in.

9

Arrangemangsgruppen

Arrangemangslistan bör, efter tidigare beslut uppdateras kring oktober månad varje år för att planeringsgrupperna skall vara aktuella.

9.1 KALK-handledning och kurs

Kurs är planerad att genomföras under januari. KALK-handledningen är på slutfasen i revidering.

Beslut **9.1 Ebba och Anton fortsätter den sista revideringen med KALK-handledningen för att presentera den vid nästa ledarträff.**

10

Utbildningsgruppen

Utbildningsgruppen kommer delta på träff för de regionala utbildningsgrupperna den 10-12/11.

11

USB

Kommer genomföra Jultaus och Ting den 2-3/12 på Sonnarp.

12

Utvecklingsgruppen

12.1 Märke

Bengo har inkommit med lite frågor till distriktet angående Märken och lägerhästar.

12.2 Ledarträff

Den 14/11 kommer en ledarträff hållas för distriktets ledare hos Påarp Scoutkår.

Beslut

12.1 Nya lägerhästar kommer att beställas inför årets vårläger.

Angående märken för rekrytering kan inte distriktsstyrelsen se är värda investeringen då fungerande material i dagsläget tillgodoses av Scouterna.

12.2 Att genomföra ledarträffen enligt tidigare fastställd plan där Ebba presenterar arrangemangsplanen och Anton presenterar utbildningar samt nationella arrangemang.

13

Sonnarpsgruppen

12 uthyrningar så här långt under året. Ytterligare ett par är bokade inför nästa år. Fiberanslutning håller på närvarande på att installeras stegvis. Fixarhelg har genomförts nyligen.

13.1 Bokningsrutiner

Bokningsrutiner för Sonnarp klargörs och går igenom.

14

Övrigt

14.1 Dropbox

Beslut

14.1 Anton ser över Distriktets dropbox till nästkommande DS möte för att få en bild av vad som finns i den i dagsläget.

15

Nästa möte

Nästa distriktsstyrelsemöte kommer att vara den 6/12 18:30 i Ekebyggs lokaler i Ekeby.

16

Mötet Avslutas

Distriktsordförande Peter Wilhelmsson tackar för dagens möte.

Justering

Vid protokollet

Mötesordförande

Anton Nilsson

Peter Wilhelmsson

Justerare

Tobias Håkansson

Datum och ort
